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VLAAMS BELANG

De meest gehoorde bezorgdheden die 
we steeds opnieuw van Zoerselaars te 
horen krijgen zijn de toenemende ver-
stedelijking van Halle, Sint-Antonius en 
Zoersel. Concreet gaat dit bijna altijd 
over dezelfde 3 concrete zaken:

• Toenemende appartementisering 
waardoor het landelijke en groene 
karakter van Zoersel helemaal 
verdwijnt. 

• Toenemende mobiliteitsdrukte als 
gevolg van de appartementisering 
wat dan weer leidt tot invoering 
van ondoordachte mobiliteitsplan-
nen door het gemeentebestuur.

• Grootstedelijke overlastproble-
men, zoals drugsproblematiek en 
zwerfvuil, die meer en meer de 
kop opsteken in onze Zoerselse 
gemeente.

Teken daarom onze petitie en steun 
aldus symbolisch onze oproep ‘Zoer-
sel mag geen stad worden’. Door het 
tekenen van de petitie deelt u onze 
bezorgdheid: 

“Zoersel: ONS DORP?": Door de 
continue migratiestroom naar België 
ontvluchten veel Antwerpenaren hun 
stad. Ze constateren dat ‘hun’ stad al 
lang niet meer de stad is waar ze zich 
thuis voelen. Wie maar enigszins de 
mogelijkheid heeft zoekt, vertwijfeld 
en met spijt in het hart, een woonplek 
in de stadsrand. Een plek, zoals bij-
voorbeeld in Zoersel, waar het veili-
ger en properder is. 

Projectontwikkelaars spelen hier maar 
al te graag op in. Ze worden hierbij ge-
steund door de Groen-visie die verkon-
digt dat kernverdichting met bijhoren-
de hoogbouw het summum van wonen 
is. Men moet dan ook niet verbaasd 
zijn dat er daardoor meer gebouwen 
met daarin aanzienlijk meer bewoners 
in het dorpsbeeld verschijnen. 

Meer inwoners brengt uiteraard meer 
mobiliteitsdrukte met zich mee. Om-
dat de dorpskernen al potvast zitten 
en de mensen dus noodgedwongen 
andere oplossingen zoeken, vindt 
het gemeentebestuur het blijkbaar 
noodzakelijk om een aantal relatief 
rustige wijken en straten simpelweg te 
‘knippen’ zodat doorgaand voertuig-
verkeer aldaar onmogelijk wordt ge-
maakt. Op deze manier worden stra-
ten geprivatiseerd, moet er meer wor-
den omgereden (klimaatambities?) 
en moeten de dorpskernen, naast de 
toenemende appartementisering bo-
vendien al dit extra verkeer slikken.

Meer mensen, zo leert ons de erva-
ring, betekent ook al te vaak meer 
overlast. Sluikstort en drugsproblemen 
zijn daar enkele vastgestelde voor-
beelden van. De visie van Vlaams 
Belang Zoersel is dan ook duidelijk. 
Stop de verstedelijking van Zoersel en 
teken onze petitie als u het hiermee 
eens bent!
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Zo doneerde Vlaams Belang Zoersel 
500 euro aan Klijntje, een Zoersels 
initiatief ter bestrijding van kinderar-
moede.

In het voorjaar ruimden verschillende 
van onze bestuursleden zwerfvuil op 
in Zoersel. 

Wouter Bollansée, voorzitter van 
Vlaams Belang Zoersel rijdt zelf in 
maart 2022 met hulpgoederen naar 
de Oekraïense grens. 

OOK IN 2022 STEUNDE
VLAAMS BELANG ZOERSEL 
EEN AANTAL GOEDE DOELEN
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Leo Meeussen

Wie ben ik?

Ik ben Leo Meeussen, 55 jaar en 
woon als zelfstandig loodgieter in 
deelgemeente Halle.

Waarom mijn engagement voor 
Vlaams Belang?

Ik ben ervan overtuigd dat Vlaams 
Belang Zoersel in 2024 echt het 
verschil kan maken. Daarom enga-
geer ik mij zodat we met een sterke 
ploeg de verkiezingen van 2024 
kunnen aanvatten.

De grootste uitdaging voor de Zoer-
selse politiek de komende jaren?

Vooral het stikstofdossier verdient 
bijzondere aandacht. De daaraan 
gekoppelde toekomstproblematiek 
voor onze boeren in het algemeen 
maar nog meer voor onze Zoersel-
se boeren in het bijzonder, ligt me 
nauw aan het hart.

Ook de toenemende verkeersdrukte 
wordt de komende jaren een heel 
belangrijk strijdpunt.

Robbe De Colfmaeker

Wie ben ik?

Ik ben Robbe De Colfmaeker, 21 
jaar, woon in Sint-Antonius en stu-
deer grafische en digitale media. 
Binnen Vlaams Belang Zoersel help 
ik dan ook al een tijdje mee aan de 
grafische vormgeving.

Waarom mijn engagement voor 
Vlaams Belang Zoersel?

Voor Vlaams Belang Zoersel zet ik 
mij ten volle in om mee te helpen 
aan een zo groen en veilig moge-
lijk Zoersel. Zo kende ik het toen 
ik nog heel klein was en zo wil ik 
het ook houden voor de toekomst. 
Mijn ervaring leert dat Vlaams Be-
lang Zoersel echt belang hecht aan 
de mening van de Zoerselaar en 
daarbij ook het beste met onze ge-
meente voorheeft.

De grootste uitdaging voor de Zoer-
selse politiek de komende jaren?

Dat is ongetwijfeld ervoor zorgen 
dat Zoersel geen tweede stad Ant-
werpen wordt. Ik vind het huidige 
beleid dan ook onbegrijpelijk: het 
ene appartementsblok na het ande-
re dat gebouwd wordt, het ene on-
doordachte mobiliteitsprojectje na 
het andere dat gelanceerd wordt 
en de toenemende drugsproblema-
tiek zijn zaken die fundamenteel 
anders moeten worden aangepakt.

Eros Kajanaku

Wie ben ik?

Mijn naam is Eros Kajanaku, 25 
jaar en sinds mijn 6de levensjaar 
woonachtig in Zoersel. Ik werk als 
procesoperator in Oevel.

Waarom mijn engagement voor 
Vlaams Belang Zoersel?

Het cordon sanitaire is een beledi-
ging voor de democratie. Een stem 
op het Vlaams Belang is de enige 
manier om het cordon sanitaire te 
doen sneuvelen. Net omdat ik te-
gen onrechtvaardigheid ben, heb 
ik besloten om mij te engageren 
binnen Vlaams Belang. 

De grootste uitdaging voor de Zoer-
selse politiek de komende jaren?

De Zoerselse rekeningen op orde 
krijgen. Ik vind het verwerpelijk 
dat men megalomane projecten 
lanceert op kap van onze kinde-
ren en kleinkinderen. De gemeente 
moet veel meer een beleid voeren 
als goed huisvader in plaats van 
prestigeprojecten te willen financie-
ren. Wel heel dure en niet functi-
onele zalen neerzetten terwijl men 
’s avonds de straatverlichtingkosten 
niet meer kan/wil betalen begrijp 
ik totaal niet.
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VLAAMS BELANG ZOERSEL KIEST 
UITDRUKKELIJK DE KANT VAN DE 
ZOERSELSE LANDBOUWERS!

Als eerste zette onze partij de problematiek van het 
stikstofdossier op de agenda van de Zoerselse ge-
meenteraad. Onder andere hierdoor, maar vooral 
na een stevige tussenkomst van onze afdelingsvoor-
zitter, werd er een krachtig advies geformuleerd 
tijdens de daaropvolgende gemeenteraadscommis-
sie. Met dit advies, dat namens de gemeente Zoer-
sel gericht was aan de Vlaamse overheid, werd 
duidelijk uiteengezet dat voor de toekomst van 
onze Zoerselse boeren het huidige stikstofakkoord 
onhaalbaar en bijgevolg totaal onaanvaardbaar 
is. Dit standpunt werd half oktober door onze Zoer-
selse Vlaams Belangafdeling nogmaals sterk bena-
drukt tijdens een steunactie voor onze boeren naar 
aanleiding van het bezoek van minister-president 
Jambon aan Zoersel. 

U kan deze actie bekijken 
door de QR-code te scannen. 

ZOERSELAAR WORDT MEER BETROKKEN 
BIJ HET BELEID
Vlaams Belang Zoersel lanceerde het afgelopen jaar verschillende acties om 
de Zoerselaar meer te betrekken bij het beleid. Zo was er onze campagne 
‘Graag uw mening’, organiseerden we verschillende online enquêtes, gingen 
we, daar waar de gemeente het vertikte om burgers te aanhoren, van deur tot 
deur met straatpetities. Bovendien werden diverse bezorgdheden van burgers 
en verenigingen herhaaldelijk op de agenda van de Zoerselse gemeenteraad 
geplaatst door onze fractie. Onmiddellijk na één van onze campagnes lanceer-
de de gemeente iets quasi gelijkaardigs en worden bij verkeersingrepen, als 
stap in de goede richting, nu ook de betrokken straten en wijken al iets ruimer 
geïnformeerd. Wij zijn bij dit alles dan ook bijzonder positief gestemd door de 
vaststelling dat de Zoerselaar onze constructieve inspraakaanpak enorm appre-
cieert. De vele deelnames aan onze bevragingen zijn daarvan het stille maar 
bemoedigend bewijs.

GROOTS MEGALOMAAN EN 
GELDVERSLINDEND ZWEM-
BADPROJECT NU GELUKKIG 
VERDER AF DAN OOIT! 
Het zwembaddossier werd al van bij de aanvang to-
taal mismeesterd door het gemeentebestuur. Vlaams 
Belang is steeds blijven ijveren voor een oplossing 
waarbij schoolzwemmen blijft gegarandeerd en waar-
bij het uiteindelijk financiële kostenplaatje (te betalen 
met uw belastinggeld) beheersbaar blijft. Zwemuren 
‘gaan huren’ in Lille is dan ook de meest logische en 
verantwoorde keuze. De haalbaarheidsstudie, de leer-
zame voorbeelden in andere gemeentes, de stijgende 
energiekosten, de problemen met de keuze van een 
geschikte locatie, … tonen aan dat het idee van een 
megalomaan complex onverantwoord en dus eigenlijk 
dood en begraven is. Dit inzicht is ongetwijfeld te dan-
ken aan de inzet en de strijd van het Vlaams Belang. 

Lees hier onze brochure over inspraak en transparantie:

VLAAMS BELANG ZOERSEL 
BEPAALDE DE POLITIEKE AGENDA IN 2022!

WE LANCEERDEN 10 CONCRETE 
VOORSTELLEN OM ZOERSEL 
VEILIGER TE MAKEN.

U kan deze studiedag bekijken 
door de QR-code te scannen.
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